



**New Brunswick Society of Certified Engineering Technicians and Technologists**

**Société des techniciens et des technologues agréés du génie du Nouveau-Brunswick**

In 1968, little more than a couple dozen people got together in Saint John to form the “**Society**”; and now we’re nearing our 50th anniversary Annual General Meeting, Fredericton, April 27, 28, 2018, at the Ramada Hotel.

***Plan now*** to be at the Council Reception, Friday, April 27th at 7 pm, and the 50th AGM, Saturday, April 28th at 10 am; followed by the Presidents Awards Luncheon at 12 noon, featuring the swear-in ceremony of new members, the Presidents Award to acknowledge an employer, and the Member of the Year, George E. Hamilton Award.

For accommodations, contact the Ramada directly at: (506) 460-5500

En 1968, un peu plus que deux douzaines de personnes se réunissaient à Saint-Jean pour former la «**Société**». Aujourd’hui, nous voyons arriver à grands pas l’Assemblée générale annuelle du 50ième anniversaire, qui aura lieu à l’hôtel Ramada de Fredericton le 27 et 28 avril 2018. **Il est temps de noter ces dates:** Planifier maintenant d’être à la réception du conseil qui aura lieu le vendredi 27 avril à 19 h. La 50e AGA se tiendra le samedi le 28 avril à 10 h et sera suivie du dîner de remise des prix du président, à midi; suivi de l’assermentation des nouveaux membres, remise du prix du président en hommage à un employeur et du prix George E. Hamilton, au membre de l’année.

Pour l’hébergement, appelez directement l’hôtel Ramada au: (506) 460-5500

***Please review the attached information with your company associate for details of how you, and your organization can be part of this 50th celebration!***

***Veillez discuter des renseignements ci-joints avec le responsable de votre entreprise pour savoir comment votre organisation et vous pourriez faire partie de ce 50ième anniversaire!***

102 Main St., Unit 12B, Fredericton, New Brunswick E3A 9N6  
tel:(506) 454-6124 fax:(506) 452-7076 E-mail:nbscett@nbscett.nb.ca Web site:www.nbscett.nb.ca





**April 27, 28 avril, 2018**

# **NBSCETT / SttagN-B Sponsorship form**

**Our organization will sponsor the Society 50th Anniversary event at the following sponsorship level:**

**50th Event**  
**\$10,000**

**Honouring**  
**1968**  
**Members**  
**\$7,000**

**Hospitality**  
**\$2,500**

**GOLD**  
**Category**  
**\$5,000**

**SILVER**  
**Category**  
**\$3,500**

**BRONZE**  
**Category**  
**\$2,500**

**Friends**  
**\$500**  
**-\$999**

**Organizations seeking recognition for "In Kind" contributions should contact Executive Assistant Jennifer Lawson-Day. Please note, additional sponsorship opportunities exist.**

**Please complete the information herein, and email to: [jennifer.lawson@nbscett.nb.ca](mailto:jennifer.lawson@nbscett.nb.ca)**

**Company name (exactly as it should be in all publicity):**

\_\_\_\_\_

**Company Address:** \_\_\_\_\_

**Contact Person: (Mr/Ms/Mrs):** \_\_\_\_\_ **Title:** \_\_\_\_\_

**Contact Information: Telephone:** \_\_\_\_\_ **e-mail:** \_\_\_\_\_

**Payment Options:**  **Enclosed is a cheque, \$\_\_\_\_\_ for our organization's sponsorship commitment.**

**Invoice our organization for \$\_\_\_\_\_ for our sponsorship commitment.**

**Payment will be processed through NBSCETT/SttagN-B; Please 'memo' cheques "50th Anniversary Gala".**

102 Main St., Unit 12B, Fredericton, New Brunswick E3A 9N6  
tel:(506) 454-6124 fax:(506) 452-7076 E-mail:nbscett@nbscett.nb.ca Web site:www.nbscett.nb.ca

